
   
Dagordning rådsmöte nr. 8 VT2021  

Torsdagen den 7 oktober 2021 kl. 17:00–19:00.  
Digitalt möte via Zoom – en möteslänk kommer att skickas ut dagen för 

mötet.  
  

Kallade:  
Dosti Tuana        (ord.) Närvarande 
Ellinor Hedgren Rylander      (v. ord) Anmäld frånvaro 

Ellen Gustafsson Björverud   (sekr.) Närvarande 
Johan Alexandersson  Anmäld frånvaro 
Evelina Siska  Närvarande 
Erik Hellsing   Ankom 17:14 (lämnade 18:31) 
Elin Englund   Närvarande 
Jacob Björnberg  Ankom 17:45 
Helena Eriksson   Närvarande 
Emanuel Sonstrand  Närvarande 
  

1. Mötets öppnande  
Mötet öppnades kl. 17:02. 
 
2. Mötesformalia  

a. Upprättande av närvarolista.  
b. Val av mötesordförande.   

i. Dosti Tuana valdes till mötesordförande. 
c. Val av sekreterare.  

i. Ellen Gustafsson Björverud valdes till sekreterare. 
d. Val av justerare.   

i. Helena Eriksson valdes till justerare. 
e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen.  

i. Praktisk Europaprocess. Punkten lades under punkten 5.  
ii. Föreläsning för juriststudenter. Punkten lades under punkten 5. 

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll.  
i. Frågan bordlades. 

g. Godkännande av dagordning.  
i. Dagordningen godkändes. 



h. Upprop nämnder, utskott och övriga grupper där vi är representerade i. 
i. Dosti 

1.  Ordinarie: Institutionsstyrelsen och Webbaserad undervisning. 
2. Suppleant: CSR. 

ii. Ellinor 
1. Ordinarie: Fakultetsnämnden och CSR. 

iii. Ellen 
1. Ordinarie: Utbildningsutskottet. 
2. Suppleant: Lärarförslagsnämnden.  

iv. Evelina 
1. Ordinarie: Lärarförslagsnämnden, Utbildningsutskottet och 

Granskningsgruppen. 
2. Suppleant: Institutionsstyrelsen. 

v. Elin 
1. Ordinarie: Institutionsstyrelsen, CSR, Arbetsmarknadsrådet och 

RALV. 
2. Suppleant: Fakultetsnämnden och Granskningsgruppen för 

Juristprogrammet. 
vi. Helena 

1. Ordinarie: Stiftelsen Juridisk Facklitteratur. 
vii. Emanuel 

1. Ordinarie: Utbildningsutskottet, Budgetberedningen och 
Arbetsgrupp för framtida kursgranskningar. 

2. Suppleant: Fakultetsnämnden. 
viii. Erik 

1. Ordinarie: Arbetsmarknadsrådet och Fakultetsnämnden. 
ix. Johan 

1. Ordinarie: JURO. 
x. Jacob 

1. Ordinarie: Arbetsmarknadsrådet, RALV och Arbetsgruppen för 
Juridiska institutionens miljörepresentanter. 

 
3. Information från ledamöter  

a. Fakultetsnämnden: Erik och Ellinor informerar.  
i. Representant ej närvarande. 

b. Utbildningsutskottet: Emanuel, Ellen och Evelina informerar.  
i. Granskningsgrupp för hur juristprogrammet ska se ut.  

1. Emanuel är representant i gruppen men de glömde kalla honom 
till minst ett möte under sommaren. Arbetet är dock i full gång, 
nästa steg är att upprätta ett granskningsschema. 

c. Lärarförslagsnämnden: Evelina informerar.  
i. Inte haft möte. 

d. Arbetsmarknadsrådet: Erik, Elin och Jacob informerar.  



i. Inte haft möte. Ingen kallelse har inkommit sedan ledamöterna startade 
i Linjerådet. Dosti ska kolla upp så allt står rätt till.  

e. Institutionsstyrelsen: Dosti och Elin informerar.  
i. Evelina var suppleant på mötet.  

ii. Universitetet kommer få ta del av en stor summa pengar. Kommer vara 
ett möte där det ska utredas var de extra pengarna ska ta vägen.  

iii. Programreform för det nya kravet i engelska. Hela programmet ska 
göras om. Det som ska reformeras är bland annat enhetliga formalia, 
smidig övergång mellan kurser och att viktiga ämnen ska återkomma 
under hela utbildningens gång. 

iv. Återgång till campusbaserad undervisning till B-perioden.  
1. Linjerådets representanter pressade Institutionsstyrelsen på att 

många studenter inte uppfattar detta som allvarligt då det inte 
finns några reella planer ännu. Det fördes en diskussion om hur 
Institutionsstyrelsen ska förmedla till studenterna att detta är på 
riktigt. En mindre grupp har satts ihop och Evelina sitter med i 
den. Det viktiga är att vi pressar att de kommer ut med 
information så studenterna vet vad som förväntas av dom.  

2. Enkät har gjorts på skatterätten för att se vad studenterna vill. 
Resultatet blev 50/50 – det behövs en hybridlösning. Det 
diskuteras därför om att det kan komma krävas intyg för varför 
man behöver ha webbaserad undervisning.  

a. Diskussion i Linjerådet:  
i. Dosti och Elin tar det vidare till nästa IS-möte. 

Ska inte krävas läkarintyg, man ska känna sig 
bekväm på undervisningen. Måste utgå från 
Folkhälsomyndighetens rekommendationer och 
som det ser ut nu kan man inte tvinga dit folk.  

ii. Det lyftes att enhetlighet är bäst, inte ändra från 
kurs till kurs. Det är blandat på andra universitet. 

iii. Bör även pushas för VT, vi vet dock inte vad vi 
vill pusha på. Frågan bör tas upp ordentligt 
under en egen punkt. Evelina, Dosti och Jacob 
ska skapa en enkät som vi kan skicka ut till 
studenterna.  

f. Kassören informerar: Emanuel informerar.  
i. Budgetberedningen 

1. Inte haft möte. Oklart om det ska vara eller har varit möten. 
Dosti ska kolla upp detta med Ida Söderberg Tau. 

ii. Har möjlighet att söka verksamhetsbidrag. Beslut om mandat under 
punkten 4.a. 

g. JURO: Johan informerar.  
i. Representant ej närvarande.  

h. Stiftelse Juridisk Facklitteratur: Helena informerar.  



i. Inget att rapportera. 
i. Jämlikhetsombud: Elin informerar.  

i. Inget att rapportera.  
j. Studerandeskyddsombud: Jacob informerar.  

i. RALV 
1. Annika Blekemo arbetar på en handlingsplan för kränkande 

särbehandling.  
2. En del punkter kvar från förra årets arbetsmiljöplan som måste 

genomföras.  
3. RALV nytt på vår institution - funderar för tillfället på hur 

samordningen av de olika uppdragen ska se ut då det även finns 
en jämställdhetsgrupp på fakultetsnivå. Jane skulle lyfta frågan 
med Gustaf.  

a. Fundering från Jacob – RALV ta över 
jämställdhetsgruppen på fakultetsnivå? 

4. Lagt fokus på Athena genom fortbildning.  
 

k. Centrala studeranderådet: Ellinor och Elin informerar. 
i. Frågan bordlades. 

  
4. Besluts- och diskussionspunkter  

a. Beslut om mandat för kassör Emanuel att söka verksamhetsbidrag. 
a. Beslut om mandat godkändes. Punkten justerades omedelbart.  

b. Utbildningsdagen den 6 oktober – ev. återkoppling av Linjerådets 
synpunkter 

a. Det var väl uppskattat att höra Linjerådets synpunkter och tips. Det 
framkom många tankar från lärarna om hur studenter ser på digital vs. 
fysisk undervisning. Flera lärare tror det är mest pedagogiskt med 
fysisk undervisning och vill endast ha det, medan ett par lärare 
funderar på hur fördelaktigt det skulle kunna vara med 
hybridundervisning.  

b. Diskussion i Linjerådet: Det ska göras en stor enkät för alla studenter 
som ska förmedlas via Athena så att Linjerådet kan ta ställning till hur 
studenter känner kring hybridundervisning. 

c. Kurslitteraturen på kursen Allmän rättslära 
a. Olämpligt citat i en kursbok (Understanding jurisprudence). 

Författaren i boken säger att han håller med om ett citat en annan 
person har sagt. Citatet var ”Naturrätten finns där att använda för alla 
som en prostituerad.” 

i. Studenten hade mejlat Mauro och inte fått någon vidare 
motivering till varför detta godtogs i kurslitteraturen. Dosti tog 
frågan vidare med Jane.  

b. Diskussion i Linjerådet:  
i. Vi kanske inte kan ändra bok men vi önskar att kursansvariga 

problematiserar citatet och inte står passiva. 



ii. Dosti ska kolla med Jane för att se var han ska ta frågan och 
även för att se om vi kan bli mer delaktiga i val av 
kurslitteratur.  

d. Ändring i stadgarna av antalet ledamöter till 12 ordinarie – föredragning 
av Dosti och Ellinor  

a. Sedan från år 2020 har det tillkommit fler utskott och råd som 
Linjerådet är knutna till. En ändring föreslås för att avlasta rådets 
representanter och underlätta för representanterna. 

b. Förslaget godkändes. 
e. Intressekoll inför val – vilka vill sitta kvar i Linjerådet?  

a. Dosti avser inte sitta kvar på grund av utbyte. Kan tänka sig stanna 
kvar som stöttning om det behövs. 

b. Ellen avser inte sitta kvar på grund av utbyte. 
c. Emanuel avser inte sitta kvar på grund av examen till sommaren. 
d. Evelina avser stanna kvar. 
e. Helena avser inte stanna kvar på grund av inte tillräckligt med studier. 
f. Elin avser stanna kvar. 
g. Jacob avser stanna kvar.  
h. Längre fram under HT ska Linjerådet påbörja intressekoll och 

ansökningarna till Linjerådet 2022.  
f. Decembermöte innan valet – fysiskt möte med fika?  

a. Kan låna en av Kårens salar för avtackning.  
b. Hybridlösning om det behövs. 
c. Mat i stället för fika? Inte fastställt men många ställer sig positiva till 

förslaget. 
 

5. Övriga ärenden  
- Praktisk Europaprocess 

o Vanligtvis blir man vald av en advokatbyrå. Ny process nu eftersom antagning 
sker genom Antagning.se. Den nya processen gör indirekt att T7or som 
började studierna på vårterminen har en mycket mindre chans att kunna delta 
på kursen eftersom den äldre terminen T8 kommer premieras på Antagning.se 
innan advokatbyråerna väljer sina deltagare.  

▪ Diskussion i Linjerådet: Synd för många studenter som vill ha 
möjlighet till att läsa kursen. Kursföreståndaren verkar inte ha detta i 
beaktning. En fråga att lyfta med institutionsstyrelsen, Elin ska ta det 
vidare. Viss problematik med att lärare inte riktigt förstår hur 
antagning till specialkurserna fungerar på Antagning.se. 

- Föreläsning för studenter 
o Återkopplar till tidigare protokoll där diskussion kring föreläsningen har 

gjorts. Elin varit i kontakt med ett företag som kan boka henne. Hon är dock 
fullbokad hela hösten men ledig till våren. Viss osäkerhet om 
verksamhetsbidraget ska gälla för samma år eller om det även kan gälla för 
nästa år.  



o Alternativ lösning för höstterminen är Hanna Gerdes som är jurist i 
bakgrunden. 

▪ Diskussion i Linjerådet: Om vi kan få verksamhetsstöd ska vi köra på, 
HT låter bra. Kanske även be om att få spela in föreläsningen och få 
rättigheter i X antal timmar så att alla får möjlighet att se 
föreläsningen. Rädsla för att det skulle bli för ”juridiskt” – får ha en 
diskussion med Hanna G om detta, annars får vi vänta tills vi kan ha 
Hanna W. Elin ska mejla till studentombudet om verksamhetsbidrag.  

- SUS studentombud för Juridiska Linjerådet 
o Anna ska sluta och Jenny Wirén kommer vara vårt studentombud tills det 

finns ett permanent studentombud.  
 

6. Datum för nästa möte 
Preliminärt datum för nästa möte är tisdagen den 2 november kl. 17:00-19:00.   
 
7. Mötet avslutas  
Mötet avslutades kl. 19:09.  
 
 

 
 
 

Som ovan,    Protokoll uppvisat/  
Ellen Gustafsson Björverud, sekreterare Helena Eriksson, justerare 


